
Hodnocení naší školní kuchyně strávníky – za říjen a listopad 

Vážení a milí strávníci. Podzimní měsíce byly plné nemocí a hledání pracovníků do školní kuchyně. 
Z tohoto důvodu se dlouhou dobu vařilo jen jedno jídlo. Bohužel tak přicházíme o možnost volby a často i o 
jídla, která jsou oblíbená u starších žáků, jako například o saláty. Od prosince již konečně vaříme jídla dvě a 
věříme, že budou chutnat. 

Jelikož se jídelníčky plánují min. měsíc dopředu, stává se, že jsou na webu vidět dvě jídla, i když vaříme 
jen jedno. I přes upozornění v úvodu stránek s objednáváním stravy se stalo, že bylo možné objednat si jídlo 
2, které potom žák nemohl dostat. Za tuto chybu se omlouváme a domluvili jsme pro případy dlouhodobého 
vaření jen 1 jídla nový postup, aby se to nemohlo stát. V danou chvíli jsme to považovali za vhodné řešení, 
protože jsme počítali, že se lidé vrátí do práce a opět začneme vařit dvě jídla. Bohužel se tak nestalo a jsme 
poučeni do budoucna. 
 

Stále se snažíme o zlepšení a plníme sliby, které jsme dali. Například zkoušíme kvalitnější suroviny. 
Bohužel se potvrdilo, že lepší surovina neznamená automaticky zvýšenou konzumaci u dětí. Například jsme 
koupili jedno z nejlepších hovězích mas na trhu – Black Angus z Brazílie – TOP CHOV. Maso bylo opravdu 
libové a jen se rozplývalo na jazyku. Bohužel řada dětí ani neochutnala. Z dalších surovin jsme zavedli rýži 
Basmati extra long z Indie nebo těstoviny La grande a Arco z Itálie. 

Hledáme také nové recepty. Ty jsou v jídelníčku označeny červeně. Naopak ta jídla, která byla „ztrhána 
kritikou“ vyřazujeme. Například rizoto s mořskými plody si u nás již nedáte.  

Jsme moc rádi za Vaši zpětnou vazbu. Za měsíc říjen a listopad přišlo 6 hodnocení za které mnohokrát 
děkujeme. Děkujeme za slova chvály a jsme rádi, že jste je našli. 

 

Rádi bychom Vás požádali, abyste dětem na konci měsíce kontrolovali, zda mají přihlášené obědy i na 
následující měsíc. Stává se pravidelně, že si děti (pokud si objednávají sami) zapomenou objednat a následně 
se vše řeší s dvoudenním zpožděním. 
 

Pochvaly:  
• Dobrý den, velmi mile mě překvapila rozšířená nabídka v jídelníčku, která se od září objevila. Bylo na 

první pohled patrné, že je častěji na výběr jídlo, kde hlavní roli hraje zelenina, případně jiné zdravé 
komponenty jako různé formy luštěnin či sýry. I mé děti tyto si tato jídla s oblibou volily a 
pochvalovaly si je. 

• jediné dobré jsou saláty, suché těstoviny a sladká jídla, kuřecí maso 
• Mou třetí várku recenzí opět vkládám do "CHCI POCHVÁLIT JÍDLO", jelikož dojmy jsou veskrze 

pozitivní, rozhodně však ne zcela. 
 

Negativa:  
• mrzí mě, že po poměrně dlouhou dobu se vaří pouze jedno jídlo. Nás také, ale jsou situace, které 

nejde ovlivnit. Od 4. 12. vaříme opět 2 jídla. 
• velmi časté variace vepřového masa – Statisticky to tak opravdu není. 
• nechutnají brambory – Máme stále stejného dodavatele. 
• žvýkací masa – Viz informace v minulé zprávě nebo výše o hovězím mase. 
• Dnes pažitková omáčka mým dcerám vůbec nechutnala, bylo jim vůči paním kuchařka blbé to vracet. 

Navíc netknuté vracely spousty dětí. Možná to nebude ideální recept pro děti? Těžké posoudit. K nám 
do okénka si děti chodily přidávat. 

 

Náměty a vzkazy:  
• chutnější rýže (např. jasmínová) 
• bojím se jít si přidat – Neboj se! Není čeho… 
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